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I tillegg møtte:  
Kristine Breivik, assisterende fakultetsdirektør   
Birthe Gjerdevik, vara for studieseksjonssjef 
Rigmor Geithus, vara for økonomiseksjonssjef 
Anne Fjellbirkeland, seniorrådgiver 
  
I. Godkjenning av innkalling og saksliste   
 
Sakslisten ble godkjent.   
Sak 51, ble behandlet før sak 50.   
 
II. Referat fra møtet 13.09.2021  
 
Godkjent på sirkulasjon i TEAMS     
 
 
 
INFORMASJON   
  
47. HMS-status og avvik 

(Sak III)  
Assisterende fakultetsdirektør ga en orientering. 

48. Studieplanendringer høsten 2021 
(Sak 43)  
Vara for studieseksjonsleder ga en orientering. 

 
49. Opptaksrammer for Det matematisk-naturvitenskapelige fakultet 2022/2023 
 (Sak 44)  

Vara for studieseksjonsleder ga en orientering.  
 
  

 
 
Til stede:  

    

Parat   Heidi Lappegård   
Akademikerne   Kjetil Heitmann      
Forskerforbundet    Guttorm Alendal   
NTL    Ole Tumyr, Unni Buanes     

 

HVO (observatør)   Ann-Elise Olderbakk Jordal     
Referent   Niki Bashir     



50. Regnskapsrapport per september   
(Orienteringssak a)  
Vara for økonomiseksjonsleder ga en orientering. 

 
Spørsmål fra IDU: 

- IDU stilte spørsmål om BOTT-system og om evt. konsekvenser av utfordringene og 
forsenkingene vi har. 

o Det pågår et kontinuerlig arbeid for å utbedre manglene. 
 
51. Resultater innen utdanning  

(Orienteringssaker b) 
Vara for studieseksjonsleder ga en orientering. 
 

Spørsmål fra IDU:  
- Kan tabellen med studiepoengproduksjon vise standardavviket? 

• Vi skal ta det med oss videre. 
 
52. Nygårdshøyden Sør – pågående brukerprosess 

(Sak c)  
Assisterende fakultetsdirektør ga en orientering. 

 
Spørsmål fra IDU: 

- Hva er planen for å holde lab aktivitetene mest mulig i gang under rehabilitering av 
byggene? 

• Det arbeides med plan å minimere konsekvensene for labbene, men det er 
uunngåelig med noe nedetid.  
  

53. GenderAct 
(Sak d) 
Assisterende fakultetsdirektør ga en orientering. 

 
 
DRØFTING 
 
54. Integrering av innovasjon i fakultetets kjernevirksomhet – status og veien 

videre  
(Sak 42)  
Anne Fjellbirkeland (seniorrådgiver) ga en orientering. 

 
EVENTUELT   
 

a. Det har vært problemer med å komme seg inn på UiB-området med VPN spesielt for 
Linux-brukere 

• Problemet blir tatt opp i et møte med IT direktørene og gruppeledermøte.   
 

b. Fakultetsstyret vedtok 15 september «Policy for bruk av vitenskapelige stillinger», sak 
34. Her var ikke stillingskategoriene «vitenskapelig assistent» omhandlet, og disse 
åremålsstillingene har ikke vært i bruk ved fakultetet de siste årene. Nå har vi 
indikasjoner på at denne stillingen er på vei tilbake og en vitenskapelig assistent er 
nylig ansatt av Ansettelsesutvalget for midlertidige vitenskapelige stillinger. Det hadde 
vært fint om vi kunne fått en orientering om retningslinjene for bruken av denne 
stillingskategorien ved fakultetet og eventuelt om det planer om å inkludere den i 
«Policy for bruk av vitenskapelige stillinger».  



 

    
08.11.2021/Niki Bashir   
  
Kristine Breivik   
Assisterende fakultetsdirektør 


